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is ruimte op straat.  
Van de 9 parkeerplaatsen voor de Tappenbeck kunnen 3 auto’s in de stallinggarage staan en 2 voor het  
pand als we de parkeerplaatsen in de straat herindelen (zie bijgaand voorstel) dit betekent dat er nog 4  
parkeerplaatsen ontbreken. 
 

- Bestaat er een mogelijkheid binnen de gemeente om het ontbreken van deze 4 parkeerplaatsen  
af te kopen? 

- Wij zien binnen het plan geen mogelijkheid om deze extra 4 parkeerplaatsen te realiseren  
(we hebben er nu al 22) kunnen we de huurder verplichten haar bezoekers in de Verlengde Voorstraat  
te laten parkeren? De huurders kunnen bezoekers immers in de Verlengde Voorstraat laten parkeren. 

- Heeft de gemeente nog andere suggesties om dit vraagstuk op te lossen. 
 
Het aangegeven probleem met de stalling van de scootmobielen zullen wij op een andere wijze oplossen  
en het probleem met de parkeerplaatsen in de Tappenbeckstraat ook. Zie hiervoor bijgaande bestaande toestand 
en voorstel voor de nieuwe indeling. 
 

- Is de wijze waarop wij bovenstaand probleem hebben opgelost (zie bijgaande tekening) voor de gemeente  
voldoende? 

 
Buurtparticipatie 
Op 22 december 2021 is (in verband met covid-19) een online informatieavond gehouden waarvan een verslag is  
gemaakt en rondgestuurd naar de bij deze avond aanwezige bewoners. (zie bijlage).  
De buren van het project werden vertegenwoordigd door  en maakten bezwaar tegen de grote van  
het project waardoor deze zon wegneemt en privacy. Andere opmerkingen gingen over verkeer in de  
Tappenbeckstraat en hoe wij met het project aansluiten op de tuinen van de omwonenden. 
 

- Moeten wij met de om tafel en zijn bezwaren nogmaals aanhoren of is het voldoende als  
wij een plan indienen wat past binnen het bestemmingsplan? 

- Moeten wij de bewoners van de Tappenbeckstraat uitleg geven over de toekomstige verkeerssituatie of  
is het voldoende als de afdeling verkeer akkoord gaat met de door ons voorgestelde oplossingen? 

 
Overige 
Inmiddels zijn er al enige rapportages ingediend en de vraag is of deze voldoende zijn dan wel dat er nog meer  
wordt gevraagd; 
 

- Archeologie onderzoek is ingediend is dit voldoende en akkoord?  
- Arius berekening, er is een positieve weigering afgegeven door de omgevingsdienst NHN 

Is dit voldoende en akkoord? 
- Groepsrisico berekening is aangeleverd is deze voldoende en akkoord? 

 
Uiteindelijk zullen ook nog 1x de juiste tekeningen ingediend moeten worden met de volgende bijhorende stukken; 

- Constructie WABO boekje 
- GPR gebouw berekening 
- brandweervoorzieningen 
-  

 
Als laatste zijn er nog zaken die spelen waarvan het niet geheel duidelijk wat hiervoor verwacht wordt; 
 

- Moet er een geluidsrapport worden aangeleverd? 
- Moet er een bodemonderzoek worden aangeleverd 
- Voldoet het laatste plan aan de stedenbouwkundige randvoorwaarden? 
- Wat moet er aangeleverd worden ten aanzien van de waterhuishouding? 
- Aanvraag sloopvergunning/ asbestinventarisatie moet deze gelijk met de aanvraag van het project  

gedaan worden? 
 
 






